
Boniek: Nie wszystko jest winą Di Francesco 

News - ASRoma.pl

Zbigniew Boniek udzielił krótkiego wywiadu dla Centro Suono Sport, w

którym skomentował ostatnie wydarzenia w Romie.

Atalanta-Roma?

- Przy 3-0 zmieniłem kanał, gdyż musiałem, przestraszyłem się gdy włączyłem go

ponownie. Widzieliśmy to szczególnie z Fiorentiną: łatwość tracenia goli jest

kłopotliwa. Na Franchi Kolarov podszedł do meczu nieprofesjonalnie, nie wydawało

się, że gra w piłkę nożną. Gdyby Roma zmieniła trenera byłoby mi przykro, gdyż nie

wszystkie winy leżą po stronie Di Francesco. Jednak zamiast przepraszać

znalazłbym powody porażki i je przeanalizował, jeśli przepraszam oznacza to, że

zrobiłem komuś coś złego i przyznaję się do winy. Wraz ze zmianą trenera nie jest

powiedziałem, że zmieniłaby się Roma, gracze tymczasowo pozostają. Trzeba być

spokojnym.

Roma - Milan?

- Przy porażce Giallorossi traciliby cztery punkty i byłoby to bardzo poważne.

Co byś powiedział graczom gdyby twój zespół przegrał 7-1?

- Nigdy nie przegrałem 7-1.
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